
 
Αθήνα,   6  Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

ΘΕΜΑ: “Αποδεκατισμένη και διαρκώς μειούμενη η δύναμη της 

Αστυνομικής Δ/νσης Λακωνίας” 

 

Κατά την επίσκεψη που πραγματοποίησα, μαζί με κλιμάκιο της Ν.Ε ΣΥΡΙΖΑ-

ΠΣ Λακωνίας, στην Αστυνομική Διεύθυνση Λακωνίας στις 27 Σεπτεμβρίου τ. 

ε. μετά την γνωστοποίηση  της απόφασης για τη μη προκήρυξη θέσεων για τις 

συμπληρωματικές μεταθέσεις του έτους 2022 συμφώνα με τα προβλεπόμενα, 

διαπιστώσαμε τα εξής: 

 Κατά τις  τακτικές μεταθέσεις του έτους 2022, στην Λακωνία 

αντιστοιχούσαν μόνο 9 θέσεις.  

 Στις συμπληρωματικές μεταθέσεις, όπως σε όλη την Ελλάδα, δεν 

προκηρύχθηκε καμία θέση (0). 

 Από τις 9 αρχικά προβλεπόμενες μεταθέσεις, ορισμένοι  αστυνομικοί, 

κατά πληροφορίες 2, δεν έκαναν χρήση του δικαιώματος τελικά. 

 Από τους 7 εναπομείναντες,  κάποιοι ακόμα θα αναλάβουν υπηρεσία 

μετά από ένα χρονικό διάστημα και όχι άμεσα. 

 Μετά από την πίεση των συνδικαλιστικών οργάνων σε ολόκληρη την 

Ελλάδα, τελικά δόθηκαν κάποιες θέσεις συμπληρωματικών 

μεταθέσεων που για την Λακωνία είναι μόλις 2. 

 Διαπιστώθηκε ακόμα ότι η ενεργός δύναμη αστυνομικών, όλων των 

βαθμίδων, υπολείπεται σοβαρά του αντίστοιχου πληθυσμού άλλων 

Νομών.  

 Διαπιστώσαμε τέλος, ότι οι επικείμενες αποχωρήσεις λόγω 

συνταξιοδότησης θα αποστελεχώσουν ακόμα περισσότερο τη δύναμη.  

Επειδή η ιδιαιτερότητα του Νομού Λακωνίας με τις πολύ μεγάλες 

χιλιομετρικές αποστάσεις είναι τέτοια που καθιστά την αστυνόμευση ιδιαίτερα 

απαιτητική, 
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Επειδή, σε συνεργασία με το Λιμενικό Σώμα, η κάλυψη συμβάντων 

υποδοχής και προώθησης μεταναστών  απαιτεί την ύπαρξη περισσότερων 

στελεχών, 

Επειδή οι επιτυχίες της Αστυνομικής Διεύθυνσης Λακωνίας δείχνουν το 

υψηλό επίπεδο επαγγελματισμού και ικανότητας των αστυνομικών της 

Λακωνίας αλλά ταυτόχρονα αποκαλύπτουν  την ύπαρξη εγκληματικότητας 

που χρειάζεται περισσότερα στελέχη για να καταπολεμηθεί, 

Επειδή, τέλος, πραγματική αύξηση δύναμης έχει να συντελεστεί από το 2018 

με τακτικές και συμπληρωματικές μεταθέσεις περισσότερες από τις 

αποχωρήσεις, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Τι προτίθεται να κάνει για τη στελέχωση της Αστυνομικής 

Διεύθυνσης Λακωνίας καθώς η διαθέσιμη δύναμη μειώνεται 

διαρκώς; 

2. Προτίθεται να ελέγξει τις αποσπάσεις αστυνομικών με οργανική 

θέση στην Λακωνία προς άλλους Νομούς, όταν η δύναμη δεν 

επαρκεί για την κάλυψη των υπηρεσιακών αναγκών με 

αποτέλεσμα οι υπηρετούντες στην Λακωνία να φορτώνονται με 

ρεπό που συσσωρεύονται και δεν δίνονται ποτέ, δυσχεραίνοντας 

το έργο της Διεύθυνσης; 

3. Έχουν εκδοθεί οι διαταγές για τις συμπληρωματικές μεταθέσεις κι 

αν όχι, πότε προβλέπεται να γίνει αυτό;  

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Αραχωβίτης Σταύρος 




